
Protokół z zebrania Zarządu Osiedla Komorów, Granica w dn. 26.06.2012

W zebraniu uczestniczyli:

Agnieszka Kaczorowska-Budek – przewodnicząca
Małgorzata Brykalska
Elżbieta Wyżycka
Maria Walter-Kohel
Michał Jeżewski
Grzegorz Tyszko
Marcin Pilich - przedstawiciel Towarzystwa Przyjaciół Miasta Ogrodu Komorów - 
Komorowianie

Przewodnicząca Zarządu przedstawiła założenia organizacyjne Święta Mieszkańców 
(miejsce, zamknięcie ulicy). Zapoznała też ze wstępnym projektem udziału wykonawców, 
występujących na scenie, nad którym pieczę powierzono panu Witoldowi Błaszczykowi 
(Stowarzyszenie Kulturalny Komorów). Dodała, że Stowarzyszenie K40 zajmie się 
organizacją rolkomasy i zajęć dla dzieci.

Następnie dyskutowano o szczegółach planowanych występów, a także o ewentualnej 
tematycznej wystawie malarskiej. 

Pan Marcin Pilich (Towarzystwo Przyjaciół Miasta Ogrodu Komorów - Komorowianie) 
zaproponował zorganizowanie promocji książki, (którą planuje wydać Stowarzyszenie) 
w formie recytacji wierszy przez autorkę Panią Aldonę Kraus jako przerywnik dla bogatego 
programu muzycznego.

Ustalono zasady wystawiania stoisk handlowych. Każdy może otworzyć stoisko ze swoim 
towarem w wyznaczonym i zaakceptowanym przez organizatorów miejscu. Wystawcy sami 
we własnym zakresie organizują niezbędny sprzęt do ekspozycji.

Rozważano także miejsce zabawy tanecznej: pod sceną na AMD, a także plac Paderewskiego. 
Miejsce do tańca powinno być skonstruowane z desek (na placu), a także należy zapewnić 
nagłośnienie i ewentualnie wynająć zespół do grania.

Na dziś nie ma pewności, czy odbędzie się okolicznościowy happening pana Jerzego 
Kaliny (ze względu na sytuację powstałą po prezentacji w szkole w Komorowie, koncepcji 
projektu Alei Jana Pawła II).

Zaproponowano, aby porozmawiać ze Stowarzyszeniem „Wszyscy Razem“ nt. współpracy 
przy organizacji Święta Mieszkańców.

Na spotkaniu poruszono także problem zagrożonych wycinką drzew podczas budowy 
chodników. Ciągi dla ruchu pieszego należy tak projektować, aby nie wycinać starych drzew. 
Zaakceptowano pismo do wójta i opinię Zarządu dot. ochrony drzew.

Protokołowała                                                                        Przewodnicząca Zarządu
Elżbieta Wyżycka                                                                  Agnieszka Kaczorowska-Budek


